
Klima-, Energi- og Forsyningsudvalget

Til: Klima-, energi- og forsyningsministeren

Dato: 29. januar 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEF alm. del

Spørgsmål 222

Er der fortsat JI- og CDM-baserede kreditter i ETS, det europæiske kvotehandelssystem?

I bekræftende fald, hvor store mængder drejer det sig om, og hvilken indsats gøres for at

komme de tvivlsomme kreditter til livs? Der henvises til artiklen bragt i Politiken den 25.

januar 2020: ”»En skamplet«: Ørsted købte klimaaflad i stort russisk svindelprojekt og

endte med at skade klimaet endnu mere”.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Signe Munk (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Signe.Munk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Ida Auken
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